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Habdelićeva 1, 10 000  Zagreb 
Tel/fax: 095 240 66 00, zbornica 095 240 66 05 
ravnatelj 095 787 88 88 
gimnazija.titusa.brezovackog@zg.t-com.hr 
http://www.gimnazija-osma-tbrezovackog-zg.skole.hr/ 

Zagreb, 30. ožujka 2021. 

 

SJEDNICA VIJEĆA RODITELJA GTB 

18,00 ZOOM platforma 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 

2. Izbor predstavnika Vijeća roditelja u Školskom odboru Gimnazije Tituša 

Brezovačkog 

3. Novosti o obnovi zgrade škole u Habdelićevoj 1. 

4. Razno 

 

NAZOČNI: 

 1.a – Blanka Čičak 
1.b – Iva Ujević, zamjena za Ivu Penezić 

1.c - Amira Hećimović Mahmutspahić 
1.d - Martina Primorac Krmpotić 

2.b – Danko Herman 
2.d – Nataša Rogić 

3.a – Melita Kuzmanović 
3.b – Karolina Pralas Puljić 

3.c – Ana Crnković 
4.a – Diana Preglej 

4.c – Tatjana Tomić 
IZOČNI: 

2.a – Sanela Gnjatović 

2.c – Marija Zdilar 
3.d – Martina Blažić 

4.b – Ivana Meštrović 
4.d – Dijana Mayer 

4.e – Brane Golubić 
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Zapisnik 

DNEVNI RED 

 

1.  Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 

Zapisnik je usvojen jednoglasno. 

 

2.  Izbor predstavnika Vijeća roditelja u Školskom odboru Gimnazije Tituša 

Brezovačkog 

Nakon kraćeg predstavljanja kandidatkinja Dijane Preglej i Ane Crnković većinom 

glasova nazočnih roditelja za predstavnika u Školskom odboru izabrana je gospođa 

Dijana Preglej (9:1). Gospođa Preglej zahvalila je roditeljima na podršci i rekla da će 

uvijek truditi naći vremena za sudjelovanje u radu Školskog odbora i Vijeća roditelja. 

 

3.  Novosti o obnovi zgrade škole u Habdelićevoj 1. 

Ravnatelj je roditelje upoznao s tijekom obnove i istaknuo da se škola obnavlja i 

statički ojačava do najveće razine protupotresne zaštite koja se traži za škole. Izrazio 

je uvjerenje da će obnova biti gotova do jeseni jer je to ugovorna obveza grada 

Zagreba i izvođača radova. Napomenuo je da se istovremeno s obnovom provodi i 

nabava potrebne opreme za odvijanje nastavnog procesa, namještaja, novih prozora i 

vrata. Na upit jednog roditelja rekao je da ne može javno objaviti projekte jer su 

potpisnici ugovora Grad Zagreb i izvođač radova, ali da će redovito slati učenicima 

fotografije obnove škole na njihove WhatsApp grupe. 

 

4.  Razno 

Ravnatelj je rekao da je upitno kakav će biti akademski rezultat škole zbog 

otežavajućih čimbenika, potresa, premještaja u Novi Zagreb zbog čega se gubi jako 

puno vremena i zbog epidemioloških razloga kao što su povremeni odlasci na online 

nastavu i nošenje maski, ali da se nada da će biti na razini prošlogodišnjeg uspjeha. 

Na upit o održavanju ovogodišnje maturalne večere rekao je da je neizvjesno hoće li 

se moći održati, ali da su maturanti rezervirali termin u hotelu Sheraton. Predstavnica 

4.c gđa Tomić je predložila da se maturalna večera održi na poluotvorenom, npr. u 

balonu koji može otvoriti strane te je predložila da će pitati za tu mogućnost. Ravnatelj 

je zahvalio na prijedlogu i pomoći i zamolio da traži ponudu. 

Na kraju je ravnatelj zahvalio prisutnim članovima na sudjelovanju u radu Vijeća 

roditelja.   


